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Reactie op de beslissing om Triodos aandeelbewijzen op Euronext te noteren 

-------------------- 

 

Laurent Arnauts, juridisch adviseur van Trioforum:  

Deze onverwachte beslissing 3 dagen voor de AVA op 17 mei is ongetwijfeld het gevolg van 
onze klacht bij de Autoriteit Financiële Markten (AFM) en De Nederlandsche Bank (DNB) op 
28 december 2023, waarin we benadrukten dat het Captin-systeem zeer speculatief en 
weinig transparant was, en daarom ongeschikt voor particuliere beleggers. Dit gezegd 
hebbende, zou een notering op Euronext het profiel van het Triodos-certificaat nog steeds 
radicaal veranderen, omdat het nu net als andere banken onderhevig zou zijn aan de grillen 
van de aandelenmarkt (marktverwachtingen en crises) en aan de commerciële druk die 
daarmee gepaard gaat. Triodos zou dus niet langer de veilige haven zijn die het was na de 
financiële crisis van 2008, die haar exponentiële groei mogelijk had gemaakt. Triodos zal ook 
automatisch haar ethische en niet-speculatieve karakter verliezen, wat voor de meeste 
certificaathouders de belangrijkste reden was om in Triodos te beleggen. Het is nog geen 
uitgemaakte zaak, want de Euronext-notering is erg veeleisend en brengt aanzienlijke kosten 
met zich mee: de bank heeft nog steeds niet aangetoond dat het oude beurssysteem per se 
moet worden afgeschaft in plaats van alleen maar verbeterd. Mijn bijna 1.000 klanten (350 
gezinnen) handhaven daarom hun actie om de terugbetaling van hun certificaten tegen 
netto-inventariswaarde te verkrijgen, zoals oorspronkelijk gepland.  

 

Bernard Poncé, moderator Trioforum: 

De beslissing van Triodos toont aan dat het dominospel dat de bank sinds 2017 in gang 
heeft gezet, nog niet voorbij is. Trioforum is altijd van mening geweest dat een beursnotering 
van het aandeelbewijs onverenigbaar was met de waarden van de aandeelhouders en 
slechts een standaardoplossing kon zijn. Vanaf 2021, met geen andere optie, waren wij van 
mening dat een open beursnotering duidelijk de voorkeur moest krijgen boven een gesloten 
oplossing zoals Captin. Dit was gezond verstand. Helaas heeft de bank sinds het begin van 
deze affaire een reeks beslissingen genomen die vanuit bestuurlijk oogpunt totaal 
onbegrijpelijk zijn. Deze omvatten de dictatoriale handelsstop, de inconsistente bepaling van 
een economische waarde, de onbekwame keuze van een MTF, de afgebroken 
aandeleninkoopoperatie, de onbegrijpelijke communicatie en nu deze overduidelijke 
koerswijziging nadat ze ons gezworen had dat Captin "de beste oplossing voor de houders" 
was (op de AVA van 2023). Het is allemaal erg ontnuchterend. Wij denken dat het de 
hoogste tijd is om de aandacht te vestigen op degenen die met de bank praten, d.w.z. 
dezelfde mensen die hen in een puinhoop hebben gebracht waar Euronext hen niet meer uit 
zal kunnen halen, volgens cijfers die de bank zelf in 2021 heeft gepubliceerd en die door de 
VEB in Nederland zijn bevestigd. Wij willen de specifieke kenmerken van de bank, die haar 
tot een uniek instrument voor verandering maken, behouden. Daarom nodigen wij alle 
houders die dat willen uit om zich tussen nu en 15 juni bij ons aan te sluiten.  


